

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 24

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 24

1949

**I. Nos. 349-353
II. Nos. 158-152**

TABLE OF CONTENTS

I

***Treaties and international agreements
registered on 18 and 19 January 1949***

	<i>Page</i>
No. 349. United States of America and Ireland:	
Economic Co-operation Agreement (with annex). Signed at Dublin, on 28 June 1948	3
No. 350. United States of America and Luxembourg:	
Economic Co-operation Agreement (with annex). Signed at Luxem- bourg, on 3 July 1948	35
No. 351. United States of America and Turkey:	
Economic Co-operation Agreement (with annex). Signed at Ankara, on 4 July 1948	67
No. 352. United States of America and French zone of occupation of Germany:	
Economic Co-operation Agreement (with annex). Signed at Paris, on 9 July 1948	103

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 24

1949

**I. Nos 349-353
II. Nos 158-152**

TABLE DES MATIERES

I

***Traités et accords internationaux
enregistrés les 18 et 19 janvier 1949***

	<i>Pages</i>
N° 349. Etats-Unis d'Amérique et Irlande:	
Accord de coopération économique (avec annexe). Signé à Dublin, le 28 juin 1948	3
N° 350. Etats-Unis d'Amérique et Luxembourg:	
Accord de coopération économique (avec annexe). Signé à Luxem- bourg, le 3 juillet 1948	35
N° 351. Etats-Unis d'Amérique et Turquie:	
Accord de coopération économique (avec annexe). Signé à Ankara, le 4 juillet 1948	67
N° 352. Etats-Unis d'Amérique et zone française d'occupation en Allemagne:	
Accord de coopération économique (avec annexe). Signé à Paris, le 9 juillet 1948	103

No. 353. United States of America and France:

Agreement (with annex) concerning the restoration of certain industrial property rights affected by World War II. Signed at Washington, on 4 April 1947	133
---	-----

II

*Treaties and international agreements
filed and recorded from 6 to 19 January 1949*

No. 138. United States of America and Nicaragua:

Exchange of Notes constituting an agreement relating to the construction of the Inter-American Highway in Nicaragua. Washington, 8 April 1942	145
---	-----

No. 139. United States of America and Peru:

Exchange of Notes constituting an agreement relating to a scholarship programme. Washington, 4 and 24 August 1942	153
---	-----

No. 140. United States of America and Iceland:

Exchange of Notes constituting an agreement relating to the exchange of official publications. Reykjavik, 17 August 1942	163
--	-----

No. 141. United States of America and French National Committee:

Exchange of Notes constituting an agreement relating to the principles governing the provision of reciprocal aid in the prosecution of the war. London, 3 September 1942	177
--	-----

No. 142. United States of America and New Zealand:

Exchange of Notes constituting an agreement relating to the principles applying to the provision of aid in the prosecution of the war. Washington, 3 September 1942	185
---	-----

N° 353. Etat-Unis d'Amérique et France:

- Accord (avec annexe) concernant la restauration de certains droits de propriété industrielle atteints par la deuxième guerre mondiale. Sigué à Washington, le 4 avril 1947 133

II

*Traités et accords internationaux
classés et inscrits au répertoire du 6 au 19 janvier 1949*

N° 138. Etats-Unis d'Amérique et Nicaragua:

- Echange de notes constituant un accord relatif à la construction de la route interaméricaine au Nicaragua. Washington, 8 avril 1942 .. 145

N° 139. Etats-Unis d'Amérique et Pérou:

- Echange de notes constituant un accord relatif à un programme de bourses d'études. Washington, 4 et 24 août 1942 153

N° 140. Etats-Unis d'Amérique et Islande:

- Echange de notes constituant un accord concernant l'échange de publications officielles. Reykjavik, 17 août 1942 163

N° 141. Etats-Unis d'Amérique et Comité national français:

- Echange de notes constituant un accord relatif aux principes applicables à la fourniture d'aide réciproque pour la poursuite de la guerre. Londres, 3 septembre 1942 177

N° 142. Etats-Unis d'Amérique et Nouvelle-Zélande:

- Echange de notes constituant un accord relatif aux principes applicables à la fourniture d'aide pour la poursuite de la guerre. Washington, 3 septembre 1942 185